
 

 
Protokoll fra styremøte torsdag 26. august  
 

Sted:  Kambo Marina   

Tid: Kl. 16:30 – 18.00  
Til stede: Øivind Sjuls, Anne Hilde Rese, Paul Henriksen, Anne Rygg, Kjell Maartmann-Moe, Nicolay  
Moe, Pernille Rød Larsen (vara) 
Forfall: Børre Jacobsen 
 
Fra administrasjonen deltok: ass. direktør Kjetil Johannessen, Tom Sørum og Bjørn-Egil Underland. 
Direktør hadde forfall på grunn av sykdom. 
 
 

Saksliste  
Sak 29/21 Godkjenning av innkalling og dagsorden  

Innkalling med dagsorden og sakspapirer utsendt.  

Vedtak:  
«Innkalling og dagsorden godkjent.»  

  

Sak 30/21 Godkjenning av protokoll fra styremøte 10. juni 2021  
Protokollen var godkjent ved digital signering. Anne Rygg ettergodkjente denne på 

møtet.  

  
Sak 31/21 Orientering om driftssituasjonen  

Ass. dir. orienterte muntlig om aktiviteter,  
personal, kontorsituasjonen, HMS m.v.  

Vedtak:  
«Styret tok saken til orientering.»  

  
Sak 32/21 Økonomirapport 1. halvår og prognose 2021 

Saksdokument var utsendt med innkallingen. 

Vedtak:  
«Styret tar rapporten for 1. halvår og prognose for årsresultat 2021 til orientering.»  

  
Sak 33/21       Halvårsrapport arbeidsplan  

Saksdokument var utsendt med innkallingen. 

Vedtak:  
«Styret tar rapport til orientering. OFs arbeidsplan avstemmes fremover med forslag i 
helhetlig tiltaksplan for Oslofjorden.»  
  

Sak 34/21       Lønn direktør  
Styret hadde en drøfting.  

Vedtak:  
Saken utsettes. 
 

Sak 35/21  Orienteringssaker  
1. Muntlig:  

• Konstituering av Oslofjordrådet 24. august 2021. 



 

• Rådsmøte om Helhetlig tiltaksplan 2. september på Slemmestad. 
• Politisk møte om Helhetlig tiltaksplan 3. september på Storesand. 
• Drift av teltplassen på Storesand og Stuevika i Hvaler. 
• Samarbeid med Sparebankstiftelsen DNB om sikring av spesielt 

viktige eiendommer som kommer for salg. 
• Forsvarets avhending av Mågerø fort og Håøya i Færder 

kommune, oppfølging. 
• Arbeid med å etablere et digitalt Oslofjord-kart. 
• Fagforbundet i Postens eiendom ved Skiphelle i Frogn. Framtidig 

utvikling og OFs involvering. 
• Prosjekt – statlig sikra friområder i Hvaler – kartleggingsprosjekt. 

 
Vedr. Skiphellesaken var det enighet i styret om at det sendes en 

   henvendelse til kommunen som motsvar til utbyggingsinteressene 
   som er flagget i media.  

  
2. Innspill og uttalelser fra OFs administrasjon:   

Saker som er administrativt behandlet refereres ikke i møtet. Styret 
kan stille spørsmål og eventuelt få tilsendt dokumenter av interesse.   

  
i.  Tallakshavn hyttefelt – endring av reguleringsplan. Kommentarer 

fra OF datert 21.07.2021.   
ii.  Høringsuttalelse, forslag til fredningsområde for hummer i 

Drøbaksundet, kommentarer fra OF datert 30.7.2021.   
iii.  Nordveien 36, Nesodden, henvendelse fra OF vedr. arbeider i 

strandsonen, datert 18.06.2021.  
iv.  Henv. fra OF til Fredrikstad kommune vedr. privatisering 

i Slevikkilen og strandeiendom til salgs i Elingårdskilen. Datert 10. 
august 2021.  

v.  Innspill til mulige tiltak for naturrestaurering på Drammen 
kommunes grunn. Fra OF 24.06.2021.  

  
 

Sak 36/21 Eventuelt  
Skogsborg i Asker – Anne-Hilde spurte om status. Administrasjonen undersøker og kommer 
tilbake når vi vet mer om hva kommunen tenker om bygningsmassen.  
 



 

 


